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Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 14. 2. 2012 
 
 Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Doc. Janoš, Doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. 

Neruda, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková 
Omluveni:  - 
 
Bod č. 1. – K informacím z kolegia rektora dne 3. 1. 201 2  
1. Kontrola úkolů  

- Doktorandi v PS mohou pracovat a pobírat stipendium, ne v pracovním poměru 100 %. 
- Využívání UNIŠEKů – za r. 2011, 3.500,- Kč/os., tvorba soc. fondu 1,0 % z hrubých mezd. 

2. Akr. komise vyjádřila souhlas k transformaci ZÚ na Fakultu zdravotních studií, je připraven 
harmonogram a změna Statutu do senátu UJEP, ustavení vedení je v přípravě. 

3. Návrh Řádu habilitačního a jmenovacího řízení, změny Jednacího řádu VR UJEP - prof. Jílková  
- Pravidla UJEP budou obecná, fakultní vnitřní předpis je rozšíří – upřesní oborově specifická kritéria. 

4. Výsledky hospodaření UJEP za rok 2011  - Ing. Janáková 
- FŽP – úspora 787,2 tis. Kč 
- Rozpočet překročil Rek., FUD, FVTM, FF, SKM 
- Za UJEP je úspora 4,7 mil. Kč 

5. Návrh zásad pro tvorbu rozpočtu 2012   - Ing. Janáková 
- Viz doklad 
- Sestavení pracovní komise (tajemníci, AS UJEP) – hledání úsporných opatření, potvrzení náplně a 

pravomocí rektorem 
- 2013 – pokles rozpočtu VŠ až o 25 % !!! proti roku 2011 
- UJEP – zpracování studie o situaci ve vzdělanosti v Ústeckém kraji 
- Ministr školství přijede pravděpodobně 1. 3. 2012 

6. Akce FRIM a investice pro rok 2012    - Ing. Janáková 
- MŠMT určitě nechce rekonstrukci objektu „A“ – špatné zkušenosti z Prahy! 
- Pro FF deponována rezerva předem na spoluúčast pro budovu v kampusu – bude málo volných 

prostředků! 
- Opatrně čerpat peníze z otevřených investičních záměrů 

7. Informace k tvorbě VZH UJEP za rok 2011  - Ing. Janáková  
- Nové body pro VZ – budou doručeny elektronicky, posun zpracování do června – vyplnění do 

28/2/2012 
8. Koncepce stravování na UJEP   - Ing. Janáková 

- Situace s menzami špatná – stravuje se celkem 154 strávníků, stud. + pedagogů při 12.000 
osobách na UJEP 

- Symbolický pronájem kuchyně v menze soukromníkovi s modernizací za jeho prostředky, dovoz 
jídel na místa výdeje 

- Kampus – provizorně využít rušenou knihovnu FUD na jídelnu? 
9. Návrh Směrnice řízení a financování projektové činnosti                - doc. Švec  
10. Návrh Směrnice o sportovní reprezentaci  - doc. Radvanovský  

- Oponováno KTV PF 
11. Zpráva o čerpání grantu Severočeských dolů Chomutov za rok 2011    - doc. Radvanovský 

- Viz doklad 
12. Plnění celouniverzitních mezinárodních smluv v roce 2011-  doc. Radvanovský 

- Viz doklad 
- Přednost má konkrétní spolupráce mezi fakultami, zapojení více součástí je žádoucích. Neuvažuje 

se o rozšiřování okruhu smluv celouniverzitních 
13. Výjezdní zasedání kolegia rektora 14.-16./3/2012 - Červený Hrádek – program - prof. Wokoun  

- Viz doklad , jeden celý den jednání i s tajemníky! Podklady budou doručeny 
14. Audit na UJEP v roce 2011, plán pro rok 2012 - Ing. Semerádová  

- Interní audity v r. 2011 zaměřeny na CŽV, Cíl 3, Knihovnické služby. 
- Doporučení předána součástem + konzultační činnost. 
- 2012 – VaVpI, rozvojové projekty, OPVK, CI, hodnocení vzdělávacího procesu 

15. Různé: 
Dr.Chvátalová 

- Harmonogram 2012/2013 – ZS končí před Vánocemi. 
- Aktualizace informace o budoucím využití prostor v multifunkčním centru - odhad využití velkých aul 

(mimo FŽP) – šetření kapacitou! Zprávu podat do T.: 17/2/2012. 
- Poplatky za studium – směrnice – viz doklad v IMISu. 
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Doc.Švec 
- OPVaVpI – nárůst počtu – v lednu podáno celkem 10 nových projektů. 
- Univerzitní knihovna = vědecká knihovna – materiální a personální záležitosti jsou řešeny 

s právníky. 
- Aktualizace DZ UJEP na r. 2012 - dosud neprojednáno s MŠMT! – UJEP + FŽP 

            Vyjít ze záměru UJEP . 
Doc.Radvanovský 

- Nabídka při budování VT parku – FŽP, Př.F, FVTM – proběhne spol. jednání 20/2/2012 od 11:00 
hod. 

Mgr. Šiková 
- Dny vědy a umění + Majáles – duben 2012 – nahlásit akce do 28/2/2012 Mgr. Šikové. 

Dr.Balej 
- 27.2.-3.3.2012 – akce RVŠ k návrhu VŠ zákona. 

Dr.Richter 
- Tempus – pracovní jednání k přípravě nových studijních oborů biochemie a biotechnologie – pro 

FŽP je uvažováno s oborem „Environmentální biotechnologie“, jako specializace pro obor OH. 
- Seminář k ustavení prvního Regionálního centra ke vzdělávání pro TUR ve stř. Evropě. 

Bod č. 2. Studijní obory   
• Jsou rozpracovány návrhy rozšíření akreditace KS n.Mgr. OH + RK při stávajícím personálním 

obsazení – je třeba ihned zpracovat studijní opory a umístit je na stránky kateder. Přípravu zajistí 
garanti předmětů v oborech OH a RK, případně s dalšími vyučujícími! 

      Z.: děkan + KSPV, KTEV, KPV 
• Administrativa a správa ŽP – nov ě koncipovat, prac. skupina KPV a KSPV – zpracovat nově profil 

absolventa. 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013   
• Probíhá příjem přihlášek do jednotlivých studijních oborů. 
Bod č. 4 Úvazky, personální zajišt ění výuky  
• KPV, KTEV – jsou prováděny změny úvazků při účasti na projektech TAČR, OPVK, TEMPUS. 
 
Různé:  
 
Děkan  
- KS – výuka v sobotu – výb ěr náhradního volna za odu čené hodiny, p řesahují-li základní úvazek 

na výuce.  
- Ve vazbě na projekt TEMPUS byla uzavřena smlouva o spolupráci UJEP s univerzitou v Kazani, 

následně bude připravena smlouva s univerzitou v Kaunasu – viz leták. Z.: Ing. Neruda 
- Proběhl seminář Analytická chemie a ŽP  za účasti 71 účastníků. Exkurze proběhla v pátek 3.2.2012. 
- Centrum pro otázky ŽP – konference v Ústí n.L. – 9.-10/2/2012 v aule Hoření proběhla úspěšně s cílem 

vzniku Regionálního centra expertíz v Ustí nad Labem.    
- Spolupráce FŽP, FVTM a Teplárnou Trmice - vzory technických zpráv byly odeslány FVTM. Je 

předpokládáno uspořádání schůzky zástupců obou součástí v průběhu února 2012. 
 
Doc. Lou čka  
- Rozpočet. 
- FRVŠ – závěrečné oponentní řízení proběhlo.            
- Probíhá schvalování grantů: - Remediace kontaminovaných zemin schválen,  

 - Centra kompetence budou schvalována 19/3/2012. 
- Dodání vyplněných tabulek k rozšíření akreditace – Z: garanti p ředmětů. 
- OPVK – Obecná chemie, přednášení 1x pro FŽP a Př.F. x 2 předměty. 
 
Dr. Benda 
- AS FŽP 15/2, jinak bez připomínek. 
 
Doc. Janoš  
- Evidence projektů – ve spolupráci s Ing. Brůnou 

- centrální evidence – paní Soldánová, komunikace s paní Lehmanovou, 
- uchovávání dokumentace u řešitelů na katedrách, 
- internetové stránky projektů. 

- Podpora spec. výzkumu – dosud nedoručena částka na rok 2012. 
- IGA – 1, 174 tis. Kč pro FŽP. 
- Dny vědy a umění – 23. a 24./4 – předat náměty. 
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- 25/4/2012 Majáles. 
 
Ing. Br ůna  
- Aktualizace Dlouhodobého záměru – dopracování a doručení VR FŽP k projednání. 
- Aktualizace investiční strategie – návrh bude doručen. 
- Tabulky projektů jsou připraveny k rozeslání řešitelům. 
- Kampus – projektová studie. 
- CI – je zpracován rozpočet – 1,6 mil Kč na udržování systémů, 7 mil Kč na zaměstnance. 
- VTechnika – poruchy řešit hned, nahlašovat je p. Joszovi a Ing. Popelkovi. 
- Sdílení HW a SW na UJEP, využívání multilicencí. 
- Dbát na vypínání dataprojektorů v učebnách! 
 
Mgr. Bogan  
- Změny v rozvrhu a učebnách pro LS – ihned předat proděkanovi. 
- Směrnice – poplatky za studium, snížení poplatků od nového ak. roku. Úlevy za prodloužení studia jsou 

vyjmenovány v příloze. 
- Rezervace učeben v předstihu ve STAGu. 
 
Mgr. Vojtíšek  
- Bez projektů by byla ztráta v rozpočtu FŽP za rok 2011 -7 mil. Kč, tj. -11% . 
- Revize okruhu povinně volitelných předmětů – projednat na separátním jednání – duben 2012. 
- Převis zaměstnanců +6 %. 
 
Mgr. Marková 
- Zajistit přístup do STAGu pro MUDr. Rychlíkovou, vyřadit již nezaměstnávané pedagogy. 
- Nový garant předmětu nemůže chtít změny v průběhu semestru. 
- Otevření STAGu pro úpravy – příští týden. 
- Ing. Jirásko – dohoda. 
- LCA - Ing. Tichá – přesunout výuku do 1. roč. n.Mgr. studia. 
 
Ing. Neruda   
- Studentská grantová konference v IGA – reprezentace FŽP dobrá. 
- Noví studenti ERASMU nastoupili ke studiu.  
- 24/2/2012 – výběrové řízení na výjezdy v rámci ERASMU. 
 
Prof. Vráblíková 
- STUŽ – Mělnicko – uvažováno o otevření těžební oblasti na černé uhlí. 

 
Příští kolegium bude v úterý 28/2/2012 od 13:00 hodin , KV 211   
 
Zapsal:  Ing. Richter, děkan 
 


